

לונדון, 24.9.35, כל אלו יצא.

משה -

הידיעות המדאיגות מהארץ מקשות על ישיבתי כאן. רמז
חוזר מחר. אין בדעתי להתעכב כאן למעלה מהמינימום ההכרחי.
לוקר סרס בא - ישוב כנראה בסוף השבוע הבא, - ובלעדיו קשה
לסדר החקציב הלונדוני ולערך תכנית ההעברה. ובסרס יבוא
הנה הזקן, חוששני, לא יודע גורל המועצה. בפריס קראחי
סלגרמה של סט"א שהוא עומד לשוב לארץ באמצע אוקטובר, אבל
אין סימכים על סט"א.

דב ודוד הגיעו הנה לפנות ערב אווירונית מאנספורפן.
דומה שאין בדעתו של דוב להשאר כאן לזמן ארוך - ושאלת לונדון
לא נפתרה.

השב כבר קפלן לארץ - והיש בשורה בפיו?
ביקשתי את הודס לעשות בחפזון פרוטוקול מהישיבה למען
אשלחנו לך בדואר האוויר.
מחכה למכתבך.

ד.ב.ג.

. / .